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The Impact of the Commercial Bills Dicount through the Bank

Account Registration on exchange Regulations.

Te . . . re . .
L'impact de la remise sur les factures commerciales via lI'inscription

de compte bancaire sur la réglementation des changes.
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Abstract :

Initially, the current account registration of the right resulting to the bank
under the discount of the commercial bill, makes this right lose its subjectivity
which is then assimilated to other terms. Thus, the bank's right in the recourse
under a bill of exchange is forfeited when the bill of exchange is not paid on the

due date.

Since most of the current account provisions are drawn from commercial
usages and practices, the banks have attempted to combine the current account
rules and the provisions of the exchange code to obtain anything protecting its
interests. In addition, case law and Justice must intervene to preserve the credit

role that banks and commercial bill carry out.

Keywords: discount contract; Renewal effect; Coherence and undivided

condition ; recourse under a bill of exchange .
Résumé:

Initialement, l'inscription en compte courant du droit résultant a la banque
en vertu de I'escompte de I'effet de commerce, fait perdre la subjectivité de ce
droit qui est alors assimilé a d’autres termes. Ainsi, le droit de la banque dans le
recours cambiaire est déchu lorsque I'effet de commerce n’est pas payé a la date

d’échéance.

Vu que les dispositions du compte courant sont dans leur majorité tirées des
usages et us commerciaux, les banques ont tenté de réunir les régles du compte
courant et les dispositions du code du change pour obtenir tout ce qui protége ses
intéréts. En outre, la jurisprudence et le Justice doivent intervenir pour préserver le

role de crédit que les banques et les effets de commerce réalisent.
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Mots-clés: contrat d'escompte; L'effet de renouvellement; Cohérence et

I'indivision ; Recours cambiaire.
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